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1.       De Raad heeft een informatienotitie ontvangen over mogelijke verwisselingen bij 
stembureaus Sporthal Hoogerheijne en Dorpshuus tijdens de 2e kamerverkiezingen. Naar 
aanleiding van een melding de D66 fractie is door de Burgemeester een onderzoek ingesteld. 
De burgemeester heeft het onderzoek voortvarend opgepakt. Hieruit is gebleken dat er 
waarschijnlijk een verwisseling heeft plaatsgevonden. Bij de betreffende bureau’s zijn de 
stemmen bedoeld voor dhr Terlouw, nr. 49 van de D66 lijst terechtgekomen bij de nr. 50 van 
de D66 lijst. Het gaat daarbij om 30 stemmen. Overigens wel bijzonder dat het 
verwisselincident bij 2 bureaus heeft plaatsgevonden en dat het betrekking had op dezelfde 
personen. Weliswaar niet van invloed op de uiteindelijke uitslag, maar toch essentieel voor 
het vertrouwen in onze democratie, hetgeen de burgemeester ook nadrukkelijk 
onderschrijft. De burgemeester kondigt aanvullende maatregelen aan voor de komende 
gemeenteraadsverkiezingen. Daar zijn wij blij mee. Ook de minister van Binnenlandse Zaken 
heeft een evaluatie aangekondigd. De resultaten daarvan zijn nog niet bekend. We willen 
over dit onderwerp graag in de Raad met de portefeuillehouder van gedachten wisselen, 
ruim voor de gemeenteraadsverkiezingen. Dan is het voor iedereen duidelijk met welke 
waarborgen het verloop van de gemeenteraadsverkiezingen is verzekerd. 
Vraag: kan de portefeuillehouder een dergelijke bespreking in de Raad over dit onderwerp 
toezeggen? 

2.       Vorige week woensdag hebben provinciale staten van Overijssel de omgevingsvisie 
aangenomen. Op initiatief van de D66 fractie in de staten is een amendement aangenomen 
waardoor, kort gezegd, het beleid voor recreatiewoningen, terug gaat naar de gemeente. 
Ook complimenten voor de portefeuillehouder en het ambtelijk apparaat die zich hiervoor 
nadrukkelijk hebben ingezet. Voor Raalte betekent dit dat 89 recreatiewoningen in het 
buitengebied van Heino (De Stoevinghe), die al sinds de jaren 90 permanent bewoond 
mogen worden, nu ook de bijbehorende woonbestemming kunnen krijgen. Uit de hierover 
toegezonden informatienotitie blijkt niet op welke termijn we hierover als Raad gaan 
beslissen. Kan de wethouder dat inmiddels bij benadering aangeven. 
Vraag: wanneer kan de Raad de bestemmingswijziging tegemoet zien en op welke termijn 

worden de bewoners geïnformeerd. 
 
Met vriendelijke groet, 
Peter Moorman 
Raadslid gemeente Raalte 
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